
Borgemarka	Hytteforening	
	
Styremøte		18.02.2020	
	
Tilstede:	Olav	Gjærevold,	Roar	Finstad,	Odd	Arve	Jensen,	Ole	Konrad	Haug,	Guro	
Andersen	(	Skype),	Bente	Molin	Kongsgård.	
Ref.:	Olav/Bente	MK	
	
Sak	nr.	 Agenda	 Kommentarer	 Ansvarlig	

	
	1	 Gjennomgang	av	

referat	fra	
styremøte	04.10.19.	
	

2.	Gjennomgang	av	protokoll	og	aksjoner	fra	
Årsmøtet	
·	Ang.hjemmeside	ref.	pkt.3.	
3.	Gjennomgang	av	referat	fra	felles	
styremøte	med	
Steinset	og	Øktern	Hytteforening	(våre	
aksjoner)	
·	Ang.	gamle	navn	på	kart,	ref.pkt.8.	
·	Olav	purrer	på	Jan	Aksel	Svea	ang.	felles	møte	
for	merking	av	
stier.	
·	Det	er	bekrefte	med	Løypelaget	og	
Merkehåndboka	at	blå	farge	
skal	brukes	for	merking	av	stier.	Steinset	
Økteren	Hytteforening	
er	informert.	
·	Øystein	Sørbø	har	ikke	kaldt	inn	til	møte	med	
hytteforeningene	
etter	møte	i	kommunen,	men	har	sendt	ut	
møtereferat.	
4.	Planer	for	kommende	år	
·	Ref.	pkt	6	
5.	Møteplan	for	styremøter	2020	
·	Ref.	Pkt	

	
	
	
	
	
	
	
Olav	

2	
	
	
	
	

Status	av	økonomi,	
innbetaling	av	
medlemskontingent.	

*	Beholdning	kr.	31.795,69.		
*	2.	mdl.	Ikke	betalt	etter	purring	og	frist;	
strykes	av	mdl.liste.	Et	nytt	mdl.	betalt.		
Ajourføring	av	medlemsliste	
*	Penger	nok	til	merking	av	stier,	benker	og	
bord	på	aktuelle	steder	samt	evt.	kostnad	ved	
utbedring	av	badekulp.	
*	Brukerstøtte/økonomi	vedr.	hjemmesiden	vår	
drøftet.	
	

Roar	/	info	
	
	
Bente	
	
	
	

3	 Status	oppdatering	av	
hjemmeside,	FB,	
Brønnøysund,	bank	
m.h.p.	nytt	navn.	

Hjemmesiden,	FB,	Brønnøysund,	bank	er	
oppdatert	med	riktig	navn:	Borgemarka	
Hytteforening.	Beskrivelse	av	foreningen	er	
ikke	oppdatert.	(	Se	mail	fra	Olav	datert	
29.januar.	Evt.	ny	mail	fra	Olav	11.mars.	Olav	og	
Guro	avgjør	hvilken	beskrivelse	som	er	den	
gjeldende)	
Guro	har	behov	for	støtte	i	enkelte	
sammenhenger.	Enighet	om	timestøtte	når	Guro	
ønsker	dette	i	forhold	til	drift.	Hjemmesiden	vår	
skal	holdes	i	et	enkelt	format,	i	hovedsak	til	
lagring	av	formelle	dokumenter/historikk.		
Dialog	med	mdl.	og	andre	ivaretas	digitalt	
gjennom	vår	FB	side.	
Denne	diskusjonen	holdes	levende.	

Roar/Guro	
	
Guro/Olav	
	



4.	 Status	
løyper/Løypelag,	møte	
i	kommunen	

Klippet	fra	møteprotokoll	N&U	kommune	Sti	og	
løypenemnd	den	13.12.19.	
Det	innføres	en	overgangsordning	for	2020	med	
følgende	fordeling:	
	Kr	128	480	fordeles	til	drift	av	lysløypene.	
Kr	40	000	benyttes	til	annet	sti	og	løypearbeid.	
Kr	30	000	gis	som	en	fast	sum	til	hvert	løypelag.	
Kr	80	000	bevilges	som	ekstra	kompensjon	til	
Dagalifjell	løypelag	for	2020.		
Kr	315	760	fordeles	etter	antall	
hytter/ferieleiligheter	i	løypeområdene.		
Kr	315	760	fordeles	etter	antall	km	oppkjørte	
løyper.		
Prinsippet	om	en	fordelingsordning	der	1/3	
fordeles	etter	antall	hytter/	ferie	leiligheter,	1/3	
i	forhold	til	antall	km	oppkjørte	løyper	og	1/3	
gis	som	et	likt	grunntilskudd	til	alle	
løypeområdene	står	fast	og	blir	innført	i	2021.	
Løyper	kjøres	opp	som	informert	i	Løypelagets	
skriv.	
*	På	kommunens	nye	kart	legges	nå	
sommerløypa	Elvestrand	–	Bjørstølfjellet	–	
Austhaugen	inn.	
	

	
Bente/info	
	

5.	 Plassering	av	
søppelkontainer.	

Info	fra	Olav.	Enighet	om	at	vi	har	gitt	N&U	
kommune	våre	tilbakemeldinger.	Se	an	hva	som	
nå	skjer.	Saker	som	dette	må	være	tema	i	N&U	
hytteforbund.	

Olav/info	
	
	

6.	 Gjennomgang	av	
planer	for	2020.	Ref.	
Årsmøteberetning	pkt.	
9.	

*	Kjentmannstur	–	som	planlagt.	Ønske	om	å	få	
med	Otto	Engen.		
Vurdere	tidspunkt	ut	ifra	flere	hensyn.	
*	Stirydding	og	merking.		

• Ferdigstille	merking	av	stien	
Elvestrand	–	Bjorsjøen.	

• Tidligere	forslag	om	”Stenersenløypa”	
opprettholdes.	I	tillegge	foreslås	en	sti	
fra	Repeset	innover	langs	elva.	
Forslagene	sendes	ut	med	en	
forespørsel	til	medlemmene	om	det	er	
andre	aktuelle	stier.	Viktig	å	få	med	
nye	medlemmer	fra	områdene	
innover.	Før	forespørsel	sendes	ut	
avklarer	Ole	Konrad	med	grunneiere	
om	dette	er	aktuelt.	
Brev	ut	til	medlemmer	formuleres	av	
Olav	og	Bente	

• Badekulp/ferdigstilling	

Ole	Konrad	
	
	
	
Olav	/	Bente	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
Ole	Konrad	
	
Olav	/Bente	
Odd	Arve	
	

7.	 Gjennomgang	og	evt.	
oppdatering	av	
møteplan	for	2020	

Neste	møte	13.	Mai	går	som	planlagt.	Vurdere	
om	Årsmøtet	bør	flyttes	frem	en	uke	m.t.p.	
diverse	jaktperioder.	Se	dette	i	sammenheng	
med	Kjentmannstur.	
	

	
Alle	i	styret	
	

8.	 Oppdatering	av	kart	
med	gamle	navn.	

Møte	med	Jon	Bergerud,	far	til	Ole	Konrad	og	
styret.	

Ole	Konrad	
	
	

9.		 Evt.	 Informasjon	vedr.	nye	kart	som	lages	i	N&U	
kommune.	Tilbakemelding	gitt	om	hvor	vi	
ønsker	at	det	store	kartet	skal	stå	(nedre	
løypekryss	ved	Lauhaugen).		
Hytteforeningen	bestiller	i	tillegg	4	små	kart	
som	vi	selv	setter	opp	ved	Vognin,	Repeset,	
Austhaugen	og	ved	parkeringen	ved	
Borgegrammin.	I	samarbeid	med	Odd	Arve	

	
Bente/info	
	
	
Bente	
	
	



finner	vi	en	god	løsning	for	å	sette	disse	opp.	
	

	


